
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 8. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 1524
Banedanmark udkom den 1. juni 2011 med rapporten ”Kapacitetsudvidelse på
Øresundsbanen. Miljøredegørelse – høringsudgave, hæfte 4”, der bl.a. om-
handler arealer der i dag anvendes af Kastrup Boldklub. Ifølge dette materiale
inddrages (midlertidig eksproporitiation) alle boldklubbens baner til bygge-
plads, men dog fortrinsvis til oplagring af affaldsjord. I den forbindelse bedes
ministeren oplyse, hvorfor jorden påtænkes oplagret og ikke bortkørt, hvilket
ville kunne sikre, at fodboldklubben kunne fortsætte sit virke på en del af area-
let.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karen Hækkerup (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 30. juni 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karen.Haekkerup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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